
    
U C H W A Ł A  Nr LVIII/431/2010  
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  
z dnia 21 września 2010 roku 

 
 
w sprawie: rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Bednarza   na Burmistrza Miasta 

i Gminy  Ogrodzieniec, skierowanej  przez Wojewodę Śląskiego  
pismem  z dnia 11 sierpnia 2010r. nr   KA/III/0554/103/10  

 
 

 
 

Na podstawie art.18 ust.2 pkt.15  oraz art. 15 ust 1 ustawy z dnia 8 marca 
1990r o samorządzie gminnym ( tekst jednolity  Dz. U. Nr 142 poz. 1591 z 2001 r  z 
późn. zm.) oraz  art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r Kodeks 
postępowania administracyjnego (t.j. z 2000r  Dz.U. Nr 98 poz.1071 z późn.zm.) , po 
zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  ,  
 

 
 

Rada Miejska w Ogrodzieńcu  
 stwierdza ,że   

 
 

§ 1.  
 

Skarga Pana Edmunda Bednarza   na Burmistrza Miasta i Gminy  Ogrodzieniec, 
skierowana  przez Wojewodę Śląskiego  pismem  z dnia 11 sierpnia 2010r. nr    
KA/III/0554/103/10 -  jest  zasadna  

 
 

§ 2. 
 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 

Grzegorz Wałek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

Uzasadnienie 
 
 

W dniu 11 sierpnia  2010 r.  Wojewoda Śląski przekazał  do Rady Miejskiej   

w Ogrodzieńcu skargę pan Edmund Bednarza celem jej rozpatrzenia zgodnie  

z właściwością. Skarga zawierała zarzuty wobec Burmistrza Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec Andrzeja Mikulskiego w związku z nieudzieleniem  odpowiedzi na  

pismo z dnia 21 czerwca 2010r. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu przeprowadziła 

postępowanie wyjaśniające i stwierdziła  co następuje; 

Pismo Pana Edmunda Bednarza wpłynęło do Urzędu Miasta i Gminy  

w Ogrodzieńcu 21 czerwca 2010r. Na pismo  nie udzielono w terminie  odpowiedzi.  

Zapytany o wyjaśnienie Burmistrz stwierdził, że pismo z 21.06.2010 r. było 

napisane przez Pana Edmunda Bednarza niezrozumiale i sprawiało wrażenie, że jest 

to niepoważne zapytanie. W związku z faktem ,iż w przeszłości pan Bednarz 

wielokrotnie zasypywał Burmistrza pismami o podobnym charakterze tym razem 

Burmistrz na pismo nie odpowiedział. Nie było to lekceważenie obywatela, ale  

w istocie pismo potraktował jako niewymagające odpowiedzi. W związku z tym,  

że skarga wpłynęła do Wojewody Burmistrz udzielił odpowiedzi w dniu 09.09.2010r.    

W tym stanie sprawy skargę uznano za zasadną. 

 


